

[Text]

Mr. Raines: All right, five, both government and opposition. Motion agreed to

The Chairman: Any further discussion?
The meeting is adjourned to the call of the Chair.

Thursday, November 24, 1977

• 0942

The Chairman: Ladies and gentlemen, may we bring the meeting to order? I see more than the necessary five members in order to hear witnesses, although we do not have a quorum.

I would like to report to you on the steering committee's meeting of yesterday and what we hope will result from that. As you are aware, during the Committee's hearings we will have before us Supplementary Estimates involving Votes 1a, 10a, 15a, 20a, L21a, 25a, 35a, 40a, 45a, 70a, 75a, 90a, and 100a, relating to the Secretary of State for the fiscal year ending March 31, 1978.

The program to be followed during consideration, not this order of reference—was discussed by our subcommittee on agenda and procedure yesterday as well as Tuesday, and the subcommittee agreed to report to the Committee the following recommendations, some of which have only been clarified since our meeting ended yesterday at noon.

First, that the Committee meet with the Secretary of State and his officials to discuss Vote 1a, under Secretary of State this morning at this meeting Thursday, November 24, at 9.30 a.m.; that the Committee meet with the Minister of Communications and her officials to discuss Vote 1a under the Department of Communications on Thursday November 24 at 3.30 p.m., this afternoon; that the Committee meet with the witnesses from the CRTC to discuss Vote 10a under Department of Communications on Friday, November 25, at 9.30 a.m., that is tomorrow morning, if those witnesses are available and we will know about that, I hope, before the morning is over.

Fourth, that the Committee meet with the witnesses from the National Film Board to discuss Vote 75a under Secretary of State on Monday, November 28, 1977 at 8 p.m.

Is that confirmed with the NFB? Again, we will hear today about the NFB. We hope to do it at that time.

Five, that the Committee meet with the witnesses from the CRTC to discuss, or continue discussion if we have them tomorrow morning, on Vote 10a, Department of Communications.

And for Mr. Nowlan's attention particularly here, and Mr. Symes, we are not sure whether that will be 11 a.m. or 8 p.m., and if it is either one, then I will tell you about something else for the other one. We are trying to straighten that at the moment. But I hope that, on Tuesday, we shall have the CRTC again, or for the first time if they cannot make it tomorrow morning.

[Translation]

M. Raines: Très bien, 5, du gouvernement et de l'opposition. Motion adoptée.

Le président: Y a-t-il d'autres questions?
La séance est levée jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le jeudi 24 novembre 1977

Le président: Mesdames et messieurs, la séance est ouverte. Je vois que nous avons plus que les cinq membres nécessaires afin d'entendre les témoins, bien que nous n'ayons pas le quorum.

J'aimerais vous faire rapport de la réunion du comité de direction qui a eu lieu hier et vous dire ce qui devrait en résulter. Comme vous le savez, le Comité devra étudier le budget supplémentaire, et plus particulièrement les crédits 1a, 10a, 15a, 20a, L21a, 25a, 35a, 40a, 45a, 70a, 75a, 90a et 100a, sous la rubrique Secrétariat d'État, pour l'année financière se terminant le 31 mars 1978.

Le programme que nous suivrons, et non pas cet ordre de renvoi, a été discuté par notre sous-comité du programme et de la procédure, hier, ainsi que mardi, et il a convenu de faire rapport au Comité des recommandations suivantes, dont certaines n'ont été précisées qu'à la fin de la séance, hier midi.

D'abord, que le Comité rencontre le secrétaire d'État et ses fonctionnaires afin d'étudier le crédit 1a, sous la rubrique Secrétariat d'État, ce matin, soit le jeudi 24 novembre, à 9 h 30; que le Comité rencontre le ministre des Communications et ses fonctionnaires afin d'étudier le crédit 1a, sous la rubrique ministère des Communications, le jeudi 24 novembre à 15 h 30, cet après-midi; que le Comité rencontre les témoins du CRTC afin d'étudier le crédit 10a sous la rubrique ministère des Communications, le vendredi 25 novembre, à 9 h 30, c'est-à-dire demain matin, si les témoins sont disponibles, et nous le saurons, j'espère, cet avant-midi.

Quatrièmement, que le Comité rencontre les témoins de l'Office national du film afin d'étudier le crédit 75a sous la rubrique Secrétariat d'État, le lundi 28 novembre 1977, à 20 heures.

Est-ce que cela a été accepté par l'Office? Nous devrions avoir des nouvelles de l'Office aujourd'hui. J'espère que la réunion aura lieu à cette date.

Cinquièmement, que le Comité rencontre les témoins du CRTC afin d'étudier, ou de continuer à étudier s'ils se présentent demain matin, le crédit 10a, sous la rubrique ministère des Communications.

Et pour la gouverne de M. Nowlan et M. Symes, nous ne savons pas encore si elle aura lieu à 11 heures ou à 20 heures, et si l'on choisit l'une des deux, je vous parlerai d'une autre activité pour l'autre heure. Nous essayons de régler la chose en ce moment. J'espère que mardi, les représentants du CRTC reviendront ou comparaitront pour la première fois, s'ils ne peuvent venir demain matin.